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Folkemøte 
E39 Stormyra-

Barhals

27.05.2021





Hvem er Sweco?

Sweco er Europas største rådgiverselskap innen teknikk, miljø og arkitektur. Våre 

18 000 ingeniører, miljøeksperter og arkitekter jobber hver dag med å planlegge 

og forme fremtidens byer og samfunn. 

Sweco Norge har 1850 ansatte fordelt på 28 kontorer fra Kristiansand i sør til 

Svalbard i nord. I dette prosjekter er det folk fra kontorene i Trondheim, Tromsø, 

Molde, Bergen og Oslo som deltar. Dette fordi vi henter de beste folkene uansett 

hvor de sitter.

Det skal være enkelt å samarbeide med Sweco. Vi bidrar med kunnskap i alle 

faser av kundenes prosjekter, fra konseptstudie og forprosjekt til prosjektering, 

utarbeidelse av anbudsdokumenter, igangsettelse og ferdigstilling. På Stormyra-

Barhals skal vi bidra med å lage en KU (KonsekvensUtredning), spesielt med 

fokus på myke/ikke-prissatte fag, resten tar Statens vegvesen.
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Sweco bidrar med

Myke fag er;

➢Miljø

➢Akustikk

➢Vann og avløp

➢Trafikkanalyse

➢Hydrologi

➢ROS; Risiko og Sårbarhet

➢Kultur

➢Landskapsarkitekt
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Hvordan vil vi legges merke til i prosjektet

Vi vil måtte ut på befaring langs alternativ linje, men også i områdene rundt denne. 

De fagene som kommer til å vandre i marka er:

➢Hydrologi

➢Miljø

➢Kultur

Disse skal være i gule klær, med Sweco logo.

Vi skal varsle på forhånd når vi tenker oss ut. I hovedsak blir det noe nå i juni og 

litt i august.
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Hva ønsker vi fra dere

For å få til en god løsning er vi helt avhengig av bistand fra dere med 

lokalkunnskap. 

Vi ønsker oss: 

➢Kontaktpersoner for vilt, fisk og friluftsliv i lokalområdet

➢Informasjon om nyere kulturminner dere vet om i vegtraseen 

(gamle går også ☺)

➢Stopp gjerne å snakk med oss, men vi er opptatt av koronarestreksjoner 

(vi kommer fra andre deler av landet) – så hold god avstand. 2 m også 

utendørs.

➢Informasjon dere tror vi trenger, send det til Statens vegvesen, de 

formidler det videre til oss – og da helst på e-post.

Og vi er ute i fredelig ærend, så når dere møter på oss så hils gjerne, still gjerne 

spørsmål – men husk de som dere treffer er ikke riktige personer å ta eventuell 

kamp om vegplassering eller andre diskusjoner dere måtte ha med Statens 

vegvesen ☺
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